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ΕΣΕΕ: ΤΟ ΠΡΩΤΟ ΔΕΚΑΗΜΕΡΟ ΤΩΝ ΕΝΔΙΑΜΕΣΩΝ ΕΚΠΤΩΣΕΩΝ ΚΑΙ ΤΟ ΠΕΙΡΑΜΑ ΤΟΥ 
ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΟΥ ΑΝΟΙΓΜΑΤΟΣ 

Η αγορά του λιανεμπορίου εισέρχεται, μετά από την ψήφιση του νόμου 4177/2013 για το 
ανανεωμένο πλαίσιο λειτουργίας της αγοράς, μια περίοδο πειραματισμού και αναζήτησης. Ως 
γνωστόν, σύμφωνα με το άρθρο 16 του νόμου 4177/2013, τα εμπορικά καταστήματα κάθε είδους 
και μεγέθους σε όλες τις περιοχές της χώρας μπορούν να λειτουργήσουν προαιρετικά την Κυριακή 3 
Νοεμβρίου 2013, την πρώτη δηλαδή Κυριακή της ενδιάμεσης φθινοπωρινής εκπτωτικής περιόδου 
που θα ξεκινήσει την Παρασκευή 1 Νοεμβρίου και θα ολοκληρωθεί το Σάββατο 9 Νοεμβρίου. 
Δεδομένων των όσων έχουν αποφασιστεί από το ΥΠΑΑΝ, τις Περιφέρειες, την ΕΣΕΕ και τους 
Εμπορικούς Συλλόγους, εναπόκειται στους τελευταίους εάν θα προτρέψουν τα μέλη τους, στις 
περιοχές ευθύνης τους, να λειτουργήσουν ή όχι κατά την Κυριακή. Αναφορικά με την απόφαση των 
εμποροϋπαλλήλων να απαντήσουν με απεργιακές κινητοποιήσεις στο κυριακάτικο άνοιγμα των 
καταστημάτων την Κυριακή 3 Νοεμβρίου, η ΕΣΕΕ όπως πάντα σέβεται το δικαίωμα της απεργίας. Η 
απόφαση του κάθε Εμπορικού Συλλόγου δεν έχει υποχρεωτική εφαρμογή αλλά, όπως συνέβη και με 
το πλαίσιο ωραρίου μετά την ψήφιση του ν. 3377/2005, θα αποτελέσει εντέλει τον κυριότερο 
παράγοντα για το πόσες τοπικές αγορές και εμπορικά καταστήματα θα λειτουργήσουν την 
συγκεκριμένη Κυριακή ή όχι. Το βέβαιο είναι ότι μόνο τα τελικά στοιχεία θα είναι αυτά που θα μας 
δείξουν κατά πόσο το πείραμα θα έχει θετικό ή μηδενικό άθροισμα. Περισσότερα… 
 

ΣΤΗΡΙΖΕΙ ΤΙΣ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΤΙΚΕΣ ΤΡΑΠΕΖΕΣ Ο κ. Ι. ΣΤΟΥΡΝΑΡΑΣ 

Τη στήριξή του στο θεσμό των Συνεταιριστικών Τραπεζών εξέφρασε ο Υπουργός κ. Ιωάν. 
Στουρνάρας σε συνάντηση που είχε με τους Προέδρους της Γενικής Συνομοσπονδίας 
Επαγγελματιών, Βιοτεχνών, Εμπόρων Ελλάδος (ΓΣΕΒΕΕ) κ. Γεώρ. Καββαθά, της Εθνικής 
Συνομοσπονδίας Ελληνικού Εμπορίου (ΕΣΕΕ) κ. Βασ. Κορκίδη και της Ένωσης Συνεταιριστικών 
Τραπεζών Ελλάδος (ΕΣΤΕ) κ. Νικ. Μυρτάκη. Ο Πρόεδρος της ΕΣΤΕ κ. Μυρτάκης ενημέρωσε τον κ. 
Στουρνάρα για την πορεία της αύξησης κεφαλαίου στις έξι Συνεταιριστικές Τράπεζες και τη μεγάλη 
συμμετοχή των τοπικών κοινωνιών σ’ αυτή. Η επιτυχία της αύξησης ενισχύεται και από την 
παράταση της προθεσμίας ολοκλήρωσης της αύξησης μέχρι 22.11.13. Παράλληλα έγινε ενημέρωση 
για τους άξονες ανασυγκρότησης των Συνεταιριστικών Τραπεζών στο νέο τραπεζικό περιβάλλον 
και τη συνεργασία με τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις μέσω της ΓΣΕΒΕΕ και της ΕΣΕΕ. Το θέμα της 
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http://www.esee.gr/%CE%95%CE%A3%CE%95%CE%95/%CE%93%CF%81%CE%B1%CF%86%CE%B5%CE%AF%CE%BF%CE%A4%CF%8D%CF%80%CE%BF%CF%85/TabId/104/ArtMID/528/ArticleID/680/%CE%A4%CE%BF-%CF%80%CF%81%CF%8E%CF%84%CE%BF-%CE%B4%CE%B5%CE%BA%CE%B1%CE%AE%CE%BC%CE%B5%CF%81%CE%BF-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CE%B5%CE%BD%CE%B4%CE%B9%CE%AC%CE%BC%CE%B5%CF%83%CF%89%CE%BD-%CE%B5%CE%BA%CF%80%CF%84%CF%8E%CF%83%CE%B5%CF%89%CE%BD-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%84%CE%BF-%CF%80%CE%B5%CE%AF%CF%81%CE%B1%CE%BC%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%9A%CF%85%CF%81%CE%B9%CE%B1%CE%BA%CE%AC%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%BF%CF%85-%CE%B1%CE%BD%CE%BF%CE%AF%CE%B3%CE%BC%CE%B1%CF%84%CE%BF%CF%82.aspx
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ρευστότητας και της χρηματοδότησης των μικρομεσαίων επιχειρήσεων τέθηκε από τους κ.κ. Β. 
Κορκίδη και Γ. Καββαθά, οι οποίοι και κατέθεσαν προτάσεις για την αξιοποίηση ευρωπαϊκών 
κονδυλίων και χρηματοδοτικών εργαλείων σε συνεργασία με τις Συνεταιριστικές Τράπεζες και το 
υπόλοιπο τραπεζικό σύστημα, στο επόμενο διάστημα, προκειμένου να διοχετευτούν στην 
πραγματική οικονομία. Επίσης, τέθηκαν προτάσεις για την αλλαγή του Νόμου για τη συμμετοχή των 
οργανισμών τοπικής αυτοδιοίκησης (ΟΤΑ) και των Φορέων του Δημοσίου στο κεφάλαιο των 
Συνεταιριστικών Τραπεζών. Όλες οι προτάσεις που υποβλήθηκαν και ιδιαίτερα το φλέγον θέμα της 
χρηματοδότησης των μικρομεσαίων επιχειρήσεων θα αντιμετωπισθούν από κοινού με το Υπουργείο 
και θα επιδιωχθεί η επίλυσή τους το επόμενο διάστημα, κύρια μέσω της Κομισιόν και της 
Ευρωπαϊκής Τράπεζας Επενδύσεων.  
 

ΕΣΕΕ: ΣΤΗ ΝΗΣΙΩΤΙΚΗ ΕΛΛΑΔΑ ΟΛΟΙ ΜΑΖΙ ΔΥΝΑΜΩΝΟΥΜΕ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΑ ΚΑΙ ΣΥΝΕΡΓΑΖΟΜΑΣΤΕ 
ΕΜΠΟΡΙΚΑ. 

Στο πλαίσιο του 7ου Συνεδρίου Εμπορικών Συλλόγων Κυκλάδων που πραγματοποιήθηκε στις 26-27 
Οκτωβρίου στη Σαντορίνη, συνεδρίασε σε διευρυμένη σύνθεση το Προεδρείο της ΕΣΕΕ. Κατά τη 
διάρκεια των εργασιών του Συνεδρίου οι εκπρόσωποι των Εμπορικών Συλλόγων των Κυκλάδων 
αλλά και της νησιωτικής Ελλάδας γενικότερα, συζήτησαν με το προεδρείο της ΕΣΕΕ για τις 
προοπτικές των επιχειρήσεών τους που λειτουργούν σε συνέργεια με τον τουρισμό,  επεσήμαναν τα 
προβλήματα που αντιμετωπίζουν και κατέληξαν σε 10 συγκεκριμένες προτάσεις, η υιοθέτηση των 
οποίων θα συμβάλλει στην βελτίωση της λειτουργίας των ΜΜε επιχειρήσεων και στην γενικότερη 
ανάπτυξη του τόπου μας. Οι προτάσεις αυτές εστάλησαν στον Πρωθυπουργό και σε όλους τους 
αρμόδιους Υπουργούς καθώς και σε όλα τα κόμματα της Αντιπολίτευσης. 
 

ΥΠ. ΑΝ. : ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΤΗΣ ΔΡΑΣΗΣ ΤΟΥ ΕΣΠΑ «ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΜΙΚΡΟΜΕΣΑΙΩΝ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ 
ΠΟΥ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΠΟΙΟΥΝΤΑΙ ΣΤΟΥΣ ΤΟΜΕΙΣ ΜΕΤΑΠΟΙΗΣΗΣ, ΤΟΥΡΙΣΜΟΥ, ΕΜΠΟΡΙΟΥ-
ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ». 

Τη δυνατότητα να ενταχθούν στο πρόγραμμα ενίσχυσης των μικρομεσαίων επιχειρήσεων το σύνολο 
των προτάσεων που αξιολογήθηκαν με βαθμό πάνω από τη βάση (50) προβλέπει η Απόφαση του 
Υπουργείου Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας, με την οποία εγκρίνονται τα αποτελέσματα της 
αξιολόγησης.  Ο Υπουργός Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας, κ. Κ. Χατζηδάκης, ανέφερε 
χαρακτηριστικά: «Έχουμε καλά νέα για τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις. Στο πρόγραμμα θα ενταχθούν 
τελικά 17 χιλιάδες επιχειρηματικά σχέδια, 7.500 περίπου που πέρασαν στην πρώτη κατηγορία και 
άλλα 9.500 χιλιάδες τα οποία ξεπέρασαν τη βάση κι έτσι συνολικά θα έχουμε 17.000 επιχειρήσεις, 
17.000 επιχειρηματικά σχέδια. Δημόσια δαπάνη που ξεπερνά το 1 δισεκατομμύριο ευρώ, 1 
δισεκατομμύριο 80 εκατομμύρια ευρώ. Μαζί με την ιδιωτική συμμετοχή ανεβαίνουμε στα 2 
δισεκατομμύρια ευρώ. Κάναμε υπερδέσμευση λαμβάνοντας υπόψη το πρόβλημα της ρευστότητας». 
 

http://www.esee.gr/%CE%95%CE%A3%CE%95%CE%95/%CE%93%CF%81%CE%B1%CF%86%CE%B5%CE%AF%CE%BF%CE%A4%CF%8D%CF%80%CE%BF%CF%85/TabId/104/ArtMID/528/ArticleID/677/%CE%A3%CF%84%CE%B7-%CE%BD%CE%B7%CF%83%CE%B9%CF%89%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CE%95%CE%BB%CE%BB%CE%AC%CE%B4%CE%B1-%CF%8C%CE%BB%CE%BF%CE%B9-%CE%BC%CE%B1%CE%B6%CE%AF-%CE%B4%CF%85%CE%BD%CE%B1%CE%BC%CF%8E%CE%BD%CE%BF%CF%85%CE%BC%CE%B5-%CE%A4%CE%BF%CF%85%CF%81%CE%B9%CF%83%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC-%CE%BA%CE%B1%CE%B9--%CF%83%CF%85%CE%BD%CE%B5%CF%81%CE%B3%CE%B1%CE%B6%CF%8C%CE%BC%CE%B1%CF%83%CF%84%CE%B5-%CE%95%CE%BC%CF%80%CE%BF%CF%81%CE%B9%CE%BA%CE%AC.aspx
http://www.mindev.gov.gr/?p=12614
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ΠΡΟΤΑΣΗ ΤΗΣ ΕΣΕΕ ΓΙΑ ΥΠΟΓΡΑΦΗ ΝΕΑΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΚΛΑΔΙΚΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ 

Πρωτόκολλο διαπραγμάτευσης, για δύο μήνες, με δύο μεσολαβητές, από την πλευρά των εργοδοτών 
και από την πλευρά των εργαζομένων, εισηγείται ο Πρόεδρος του Ε.Β.Ε.Π. και της ΕΣΕΕ, κ. Βασίλης 
Κορκίδης, με στόχο την υπογραφή νέας εθνικής κλαδικής σύμβασης για το εμπόριο. Επί της ουσίας 
προτείνει, μέσα από ευρύ κοινωνικό διάλογο, να σχεδιασθεί από κοινού η νέα συλλογική και εφόσον 
συμφωνήσουν όλα τα μέρη αυτή να τεθεί σε ισχύ από 1-1-2014. Ο κ. Β. Κορκίδης δήλωσε σχετικά: 
«Κύριο σκεπτικό μας, είναι να ξεκινήσει ο βασικός μισθός από τα 751 ευρώ για όλους τους 
εργαζόμενους στο εμπόριο, δηλαδή από τα προ κρίσης επίπεδα. Από εκεί και πέρα και εφόσον οι 
συνθήκες το επιτρέψουν, πρόθεσή μας είναι να επιστρέψει ο βασικός μισθός σταδιακά στα προ 
κρίσης επίπεδα των 918 ευρώ, όπως είχε συμφωνηθεί με τη συλλογική σύμβαση εργασίας του 
2011». 
 

ΕΛ.ΣΤΑΤ.: ΜΕΙΩΣΗ 1,7% ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΕ ΤΟ ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟ Ο ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ ΤΙΜΩΝ ΠΑΡΑΓΩΓΟΥ 
ΣΤΗ ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ 

Μείωση 1,7% παρουσίασε το Σεπτέμβριο ο Γενικός Δείκτης Τιμών Παραγωγού στη Βιομηχανία σε 
σύγκριση με τον ίδιο μήνα του 2012, έναντι αύξησης 5,0% που σημειώθηκε κατά την ίδια σύγκριση 
των Δεικτών του έτους 2012 προς το 2011. Η μείωση του Γενικού Δείκτη Τιμών Παραγώγου για το 
Σεπτέμβριο διαμορφώθηκε από τη μείωση του Δείκτη Τιμών Παραγώγου Εγχώριας κατά 1,4% και 
τη μείωση του Δείκτη Τιμών Παραγώγου Εξωτερικής Αγοράς κατά 2,8%. Περισσότερα… 
 

ΑΥΞΗΣΗ 27,7% ΣΤΗ ΔΙΑΚΙΝΗΣΗ ΚΟΝΤΕΙΝΕΡ ΣΤΟ ΛΙΜΑΝΙ ΤΟΥ ΠΕΙΡΑΙΑ ΤΟ ΤΡΙΤΟ ΤΡΙΜΗΝΟ 

Όπως προκύπτει από τα στοιχεία που ανακοίνωσε πρόσφατα στο χρηματιστήριο του Χονγκ Κονγκ, 
η Cosco Pacific, ο «βραχίονας» της Cosco στον κλάδο της διαχείρισης λιμένων, ο ρυθμός αύξησης των 
διακινούμενων εμπορευματοκιβωτίων έχει επιταχυνθεί από το καλοκαίρι και μετά, όταν δηλαδή 
τέθηκε σε λειτουργία ο νέος προβλήτας III. Ειδικότερα, κατά το τρίτο τρίμηνο φέτος, ο ΣΕΠ 
διαχειρίστηκε 644.907 εμπορευματοκιβώτια, έναντι 505.168 κατά το αντίστοιχο διάστημα πέρυσι, 
μια αύξηση της τάξεως του 27,7%. Αντιθέτως, σε επίπεδο εννεαμήνου, η άνοδος δεν ξεπέρασε το 
16%. 
 

ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΤΗΣ ΔΙΕΘΝΟΥΣ ΚΑΤΑΤΑΞΗΣ ΤΗΣ ΕΛΛΗΝΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ ΣΤΗΝ ΕΚΘΕΣΗ ’’DOING 
BUSINESS 2014’’ ΤΗΣ ΠΑΓΚΟΣΜΙΑΣ ΤΡΑΠΕΖΑΣ. 

Στην 72η θέση μεταξύ 189 χωρών βρίσκεται η Ελλάδα στην ετήσια αξιολόγηση της Παγκόσμιας 
Τράπεζας «Doing business 2014», η οποία χρησιμοποιεί κριτήρια όπως είναι η γραφειοκρατία, το 
κόστος των ρυθμιστικών κανόνων, η ισχύς των θεσμών του Δημοσίου κ.λπ. Η χώρα μας, που 
κατάφερε να εφαρμόσει δραστικές μεταρρυθμίσεις στον τομέα της έναρξης επιχειρήσεων, ανέβηκε 
έξι θέσεις σε σχέση με πέρυσι, ωστόσο παραμένει χαμηλά σε παγκόσμιο επίπεδο. 

http://www.statistics.gr/portal/page/portal/ESYE/BUCKET/A0503/PressReleases/A0503_DKT15_DT_MM_09_2013_01_F_GR.pdf

